
Referat fra styremøte i Minnesund Vel, 12.1.16 på Dorrstua 
 
 
Tilstede: Britt Elin Stensmo,  Stein Åge Lysgård, Kjell Sandholt, Rigmor Nilsen,  Ingunn 
Sørlie og Jon Wenger 
 
 
Referat: 
 
Sak 1:  
 
Stein Åge Lysgård overtar for Jon Wenger i veikomiteen sammen med Dagfinn 
Habberstad og Per Aanum. Veikomiteen ble vedtatt i juli 2015, men har dessverre ikke 
kommet på referat før nå. 
 
Sak 2:  
 
Rigmor Nilsen skal følge opp Minnesund Vels arbeid med å få jernbanestasjon på 
Minnesund. En jernbanestasjon vil hjelpe på utviklingen i boligutbyggingen på 
Minnesund, samt at det mangler mye på offentlig kommunikasjon for Minnesunds 
beboere. 
 
Sak 3:   
 
Årsmøte blir tirsdag 16 februar i Dorrstua kl 1900. Frist for innsending av saker til 
årsmøte blir innen mandag 8 februar. 
 
Sak 4:  
 
Minnesund Vel skal ta opp med Fau og Langset skole hvordan vi sammen løser oppgaver 
rundt den nye paviljongen. 
 
Sak 5:  
 
Jon Wenger skal sjekke med tur og arrangementskomiteen om det er aktuelt at vi 
arrangerer et skirenn i løpet av vinteren. 
 
 
Sak 6:  
 
Ingunn Sørlie skal undersøke mulighetene for å lage en liten reklame/skryte video fra 
Minnesund som kan brukes til å fortelle hvor fint det er å bo på Minnesund. 
 
 
 
 
Neste styremøte blir torsdag 11.2.16 kl 1800 i Gårdscafeen om ikke annet blir sagt. 


